
Zápis 
z kolegia děkana FŽP z 21.6.2005 

 
Přítomni: Doc. Seják, Prof. Vráblíková, Ing. Richter, Ing. Rýznarová, Ing. Vosátka, Ing. Dolanský, 
Mgr. Vojtíšek 
 
Omluveni: Doc. Blažková 
 
Kontrola z minulých kolegií:  
(z 1.2.2005)  
Bod č. 4. Tajemník fakulty žádá řešitele grantů, schválených a smluvně zabezpečených pro rok 
2005 o zaslání specifikace projektu ( typ / GAČR, PHARE aj./, číslo, název, jméno řešitele,doba 
řešení projektu a přidělené prostředky)  
Pro:hlavní řešitelé  
Termín: nejdéle do 10 dnů po uzavření smlouvy, pokračuje  
 
Bod č.5  
Kontrola průběhu studia doktorandů, bude v další fázi probíhat individuálně na vyžádání děkana  
Pro: vedoucí kateder  
Termín: průběžně  
 
(z 12.4.2005)  
Bod.č.4 Práce na akreditaci „ R a R“,   pokračuje  
Návrh je připraven. K projednání návrhu bude svoláno mimořádné zasedání AS FŽP do 30.6.2005 
Pro: Doc. Seják 
Termín: do 30.6.2005  
 
 
(z 7.6.2005)  
Bod.č.1 : zpracování rozvrhu pro ak. rok 2005/06 
Rozvrh byl spuštěn v termínu, drobné chyby budou během prázdnin odstraněny. 
 
Různé: Předávání licenčních smluv studentům bude zajišťováno pracovníky knihovny. 
 
Nové: 
Bod.č.1: Práce na akreditaci oboru Geoinformatika 
Pro podzimní zasedání vědecké rady připravit podklady k akreditaci oboru Geoinformatika 
Pro: Dolanský 
 
Různé: 
Ing. Richter 
– informoval o situaci na kolejích, kdy Správa kolejí a menz se distancuje od zajišťování 

ubytování v Litvínově a v Mostě. Informace o způsobu rezervace je zaslána Ing. Brůnou, z 
Litvínova zatím není k dispozici. 

– Při přijímacím řízení do magisterského oboru se dostavilo 44 uchazečů. 
– proděkan poznamenal, že je nutné sledovat nově vznikající obory na ÚPV 
– dále informoval o vyhlášení výběrového řízení: 

– pro obor odpadové hospodářství, průmyslové technologie  a  energetika  
– pro obor ekologické zátěže a sanační práce 
– pro obor statistika 

 
 
 



Ing. Vosátka 
– navrhl povinnost odevzdávat DP a BP v elektronické verzi 
 
Mgr. Vojtíšek 
– Informoval o úspěšné instalaci nádob na separovaný odpad v budově fakulty a připomněl, aby i 

pedagogové důsledně třídili odpad na svých pracovištích 
– Vznesl požadavek na zpoplatnění některých nadstandardních úkonů studijního oddělení 

(duplikáty, apod.).  
– Po diskuzi bylo odsouhlaseno, že provozní doba fakulty přes prázdniny nebude změněna. 
 
Prof. Vráblíková 
– vznesla požadavek na vytvoření seznamu dovolených a dotázala se na způsob řešení 

prodlužování smluv u pracovníků, jimž končí v průběhu léta smlouva. 
 
Ing. Dolanský 
– Informoval o přípravách zavedení ID karet a zabezpečení vstupu do budovy. Kolegium se shodlo 

na zajištění v prvé řadě těchto funkcí: 
– personifikovaný průkaz studenta / zaměstnance 
– bezpečnostní vstup do budovy 
– docházkový systém 

V průběhu léta bude připravena studie pro přípravu rozvojového projektu. 
– Dále informoval o konaném mezinárodním pracovním setkání k projektu Neptun ve Svádově, 

kterého se zúčastnilo 13 zahraničních řešitelů. 
 
 
Příští kolegium děkana se bude konat v druhé polovině srpna. 
Zapsal Ing. Tomáš Dolanský 


